

عدد الصفحات: 0  
التاريخ: 19/09/1447  
رقم المعاملة: 44724000039  
الرقم:  
التاريخ:  
المرفقات:

بسم الله الرحمن الرحيم



المملكة العربية السعودية  
وزارة التعليم  
جامعة الأمير سطام بن عبدالعزيز  
(٠٥٦)

## تعميم لكافة قطاعات الجامعة رقم (7) لعام 2026 م بشأن (إجازة عيد الفطر المبارك) (Eid Al-Fitr Holiday)

Peace, mercy, and blessings of God be upon you,

The General Administration of Human Resources extends its sincere greetings and appreciation, we congratulate you on the approach of Eid Al-Fitr. My

Allah bring it back to all of us with blessings.

Based on the provisions of article (127) of Executive Regulations For human Resources, we are pleased to inform you that the blessed Eid Al-Fitr holiday this year will start at the end of the working day on Thursday, 23/09/1447H, corresponding to 12/03/2026G, and work will resume after the holiday on Wednesday, 06/10/1447H, corresponding to 25/03/2026G (Based on the umm Al-Qura calendar), This shall apply to those covered by the provisions of the Executive Regulations for Human Resources in the Civil Service.

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد:

تهديكم الإدارة العامة للموارد البشرية أطيب التحايا والتقدير وتمنئكم بقرب حلول عيد الفطر المبارك أعاده الله علينا وعليكم باليمن والبركات.

وبناءً على ما نصت عليه المادة (127) من اللائحة التنفيذية للموارد البشرية في الخدمة المدنية، فإنه يسرنا إبلاغكم علماً بأن إجازة عيد الفطر المبارك لهذا العام 1447هـ سوف تبدأ بنهاية دوام يوم الخميس 23 / 09 / 1447هـ الموافق 2026/03/12 على أن يستأنف العمل بعد الإجازة يوم الأربعاء 06/10/1447هـ الموافق 2026/03/25 (وفق تقويم أم القرى) وذلك للمشمولين بأحكام اللائحة التنفيذية للموارد البشرية بالخدمة المدنية. وكل عام وأنتم بخير،،،

مدير عام الموارد البشرية  
Director General of Human Resources

عبدالله بن خلوفا آل السريحة  
Abdullah bin Khaloufah Al Sraihah